
972397

CommunicatielijnEE (bewegingswetenschapper Vrije
Universiteit Amsterdam)

RTV-Monitor - Dashboard (rtvmonitor.nl)

inmiddels weten we dat er structureel iets mis is met post-COVID patiénten. Maar uiteindelijk

gaat het ook om kosten. Loonkosten. Nu moeten we doorzetten. En dat doorzetten gaat tot een

zeker punt. Er komen rekeningen van pathologen en andere mensen in het ziekenhuizen.

Studenten die hierop afstuderen zijn komende zomer weg. We moeten hier een keuze in maken.

We kunnen niet alles doen. En dat heeft puur te maken met dat er niet voldoende subsidie is.

Reactie:

Het Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport financiert onderzoek naar post-COVID via

ZonMw. Momenteel zijn er 14 lopende projecten op het gebied van post-COVID uitgezet, verspreid
over de verschillende universitaire medische centra van Nederland. Hier is voor de periode van

2021 t/m 2024 ruim 7,81 miljoen euro voor beschikbaar gesteld. Het Amsterdam UMC ontvangt

bijvoorbeeld subsidie voor onderzoek naar het effect van cognitieve gedragstherapie via internet

op vermoeidheidsklachten en onderzoek naar de invioed van vaccinaties op een ontregeld
afweersysteem als gevolg van langdurige klachten na COVID-19. De opgedane kennis van deze en

andere onderzoeken wordt, waar mogelijk, direct toegepast in de ondersteuning en behandeling
van post-COVID-patiénten.


